


Georgetown doos. .

8,
Cooperative Republic of Guyana)

I, Sandi Cobb Jones, being duly sworn, declare:

These are my experiences and observations:

Affidavit s/
Sandi Cobb Jones

Jim Cobbt (my brother) used to beat on his sisters, who are all younger
ti\an he when we were groiving up. He talked alot about revolution,
. and being a.revolutionary, about how he hated capitalism and how he was
a communist, He used to say how much he hated white people but he was
always with a white girl. He and Texxry Cobb used to fight all the time
vhen they were young. She would chase him with knives and he would constant-
ly fight with her, It puzzles me how they are so allied now. Jim Cobb
used to have guns with him, He would always txry to {each me to aim and
shoot. The guns wexe not registered, as far as I know.

Terry Cobb:. (my sister) used to molest me when she was 11 years old, and
I was only 7 years old. She always warned me not to tell my mother.
She used to kill baby chickens, saying that they wexe after her. She would
use hexr ’ba.re hands. She also killed a baby kitten for the same reason.
Terry. used to pinch Wayne Pietla on his penis in front of ;nyself and our

younger brothers am_i‘ _sister,

¥ajne Pietla: +old me that Jim CGobb should be killed for leaving the group.

He said that in one of their meetings that Jim Cobb had conducted, Jim
Cobb told them that if anyone was to leave the_ group, that they were traitors.
Yayne sald tha.t'some day, he might have to kill Jim Cobb for leaving. This was
their own teaching, and no one introduced this to them., Wayne said that he
-and Jim Cebb would make up their own "security force."

Dateds July 29, 1977
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s.é.
Cooperative Republic of .Guyana)

v

I, Sandra Jones

» being duly sworn, declare;
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force us into violence. Jim Cobb ang Terri Cobb are p natural

brother ang sister.

§ OMQL(A oney

Dated July 9, 1977

Witmjs;d, o .
-% 2227 s M s

. - - At Gosrauivan UU"“""’% R
1

i astiene? i

P

v

S —




Georgetown ) Affidavit s/

Cooperative Republic of Guyana)

5.8,

1, Joyce Parks s being duly sworn, declaret

Jim Cobb stole athletic equipment from the Ukiah High School Department, Included
were, basketballs, footballs, ankle welghts and different assorted clothing items,

Jim Cobb would have what he called "fievblutionary" meetings and drill young people
Sx-guerrilla warfare, He would insist that they call out obscenities about “the
government and that all "white" people were the cause of black oppression. -Hi
nade multiple references that he would kill the President and all government

officia) ing that would destroy the "system”,
He would laugh and say it would be so good to kill “"Washington, D.C." and turn
the world around. Also, he been emotionally and physically extremely cruel -

to several different women. He would have sexual experiences with one woman and

r;y that others came on to him and that he had no choice but to “service" them,
Je_would not work, but insiead lived off these different people. On many occasions
he stole money out of my purse and would take my car for hours without asking to
uvse it, If you questioned his whereabouts he would threaten to "kick ass" that no
one gquestions him and that he does as he pleases. He would have young women have
oral sexual experience with him, i.e. Jan Wilsey, Mary Ruth, Sharon Cobb and myself,
He, in my case, would make me xudb his genitalia and aftexr climax he would insist I
spread it over his body with my hands and mouth, He would insist on having intexr-
course into my rectum and forcefully hold me down to the point of brulsing my avms
and tell me that I was perverted for not doing these wierd sexual practices, I was
to the_point of losing my mind., He would threaten to beat me and on occasion did
if I told anyone what he did, He also would stand over me while I was sleeping
like~p_nad man and would laugh hysterically about frightening you. Jim Cobb decided
he wanted-to go into dentistry., He sald he would use his race to get into school.
He didn't have to go through channels but that he would use anycne or anybody to

graduate so he could make money off of people. / / é‘

Dated July 29, 1977
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Georgetovml, E5Se affidevit s/
Cooperative Republic of Guymme)

I, _ Dowew Schoohd ¢ beirz duly svorn, declare?

wcrne sictle cAvoec.bed tha violent ovirthrow of the governnent
Qf_the USa, Iic % m3ht cinsces $n guerille warfare. He idolis
Che Guorewrs onf v o pdvawe cnici to sty he would perform vielent
R £ Y
boliefe, Ue threziened o sian the shit out of-
denise Buckmester tnd £illed hor @ liberal bitch.

Jiz Cobb had ne rezsnd Toz others, Set off & fire cracker in

whe Ciring r-cn without worning

£
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sitting there. I
—

=
Vs e Aes uytili Ji-. Cobb Toresé me snd orsto stoy un
* .. = a v

il nisy wnd e e vdd te ohuls for techne, o desiroyed e

sepede iv o the &orm.s witlh b.ese encountor SesSSions. i ¢
i s Vhe college stuliento

were ‘the veagulrl

zm:% he proposed t¢ lexd., He orggized ong

Ted pilitcrictic momeuvers in dhe hills cround Ukich, He orgenized
= 1ot »f 2ivisioms frox school work then I lived in Ouklené, dim
hod weskead porivies wnd wes very aloof from the rest of the group.

a% o forwiiory meekins in 1072, Jiq Oobb pulled dovm hic fly «nd

j

£lsssed eut his penic tad s.i¢ te all of the boys in the meebinz
foor I howous distle Sick.D  Upe of dne other studends grid “IiE
\

40 Fouiadl FD 0032 vorrsely like thot ™t Eis piiteras woers very

Ao e, Mo cdent in the livingeoon, 1aft s dighes on She floox

cnd Baoke seobtered abowd., Unce vhen walking to the bus-sis57 we -
were boih behind Mickey Touchette. Jim Cobb turned -te me and sidd
indicsbing to HBdcki's recr end "mo.ething is wrong Witk her .pussy. "
He pofs sezusl overtures to clmest every female student in the -
dor=5.

iickzey Toushetbe wog very irregoonsible, She wyroclked sevsonl
e

coro TRciucin- Hagns's,  She would eswirate air dnbs her voming -

Courmand

.

g ouwoll it.  She Go.cnstrdfed this for geiups of other ctudeants.

|

Ji: Cobb sioie librory books from-Senoma Stute C-Lllege and brogged
0 us shoubs sis teebmicues of deeepiiom, Yie teld soverat ~f us
new olarch mesbers that hie was recliiy turned on by o fexule studend
2 oz Yo bac -church was stuck her beobs into-his back
.Locker, This kuind .of te

 Rbice §. Melsee ]

Daysed duly 29, -1977
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Georgetown )s.s. Affidavit s/
Cooperative Republic of Guyana)

I, _Paula Adams , being duly sworn, declare:

I heard the group of persons who left because of their belief
that violence was the onlv cuve for the ills of the United States
say that if Jim Jones and Feoples Temple didn't start a violent
course for social change that they would force us into violence.
This group of terrorists included Mickey Touchette, Jim Cobb,
Terri Cobb Pietla, Wayne Pietla, and a few others.

(\‘_;.d//c G it i

Dated July 29, 1977

Witnegqu} -
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. Georgetown), ss. N T Affidavit s/
. Cooperative Republic of Guyana) .
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I, Anita Kelley , being duly sworn, declare:

Beatrice Lawson - Atty at Law - Los Angeles - Beatrice is a

cousin of mine who works for a law firm in Los Angeles, California.
I was visiting in her home one night in the Spring of 1977 when

i saw the remains of a half-smoked marajuana cigarette lying on

her end table in the living room. This was also witnessed by Lee .-
Ingram and Gene Chaikin. : ’ :

e or WA

Elsie Victoria Moore - LVN - is my natural sister. She used to
have a ‘'‘massage parlor'' in Indianapolis, Indiana, which was
ralded by the police and she was arrested because she and her "
employees were giving sexual favor§ to the customers. ‘

* Faith Kice, IVN - I was acquaiﬁted with Faith during the time I
was dating my former husband. Faith used to offer us condoms and
encourage us to have sex. Thls was early in our relatlonshlp.

Jim Cobb - He organized grohps of young people'between the years
1968-1971 a ig tics in jlla warfare and
vjolent-revelution. He constantly promoted the_;dea—eé>1rﬁuadent

overthrow of the .government. One day, Jim had spent the night as
— ——

a house guest _in_our home, and he got my bed uninvited and

tg;gg_ig_haxg_ggx with me although he did not succeed.

‘Dated July 29, 1977

-wltness Y/ A
fﬁ R WL LAY
,”“5;* REENED //~

Fe-9-6-25

. -
T T A e D W e AL ol T e SO M R S v

PORGTWRE T WP Pre. 2t N ,..«\.u-\rb.nu.,w N s 25




e s A —b s St T

-

B
-

Goorgotovm) sse A o Ai‘fida.vi‘t s/
Sooporative Ropublic of Guymna .4._4%.:’_’_’_4;.4&{41_
I, Evels ler , being duly sworn, declaresd

l}}wh Koms usod to stey in my' home for a year, #% firgi she
soemed 1o be & wery nice person. vater X found out tust she
. vag a’ person engroused with sexunl deviation and hex hoaper
beceme violent ihen she ‘was mad about sometling. She used o
4011 me hov she would have oral sex wiil her boyirionds end
how she wowld chext on each one, She ¥ried to encournge me
0 do thesc type of things with her, but I vas totwlly chocked
with her behavior cnd refused to periticipote. e started to
get into many arguments.. She got wed ot ny sister, Brin
Bicllor, who was only 11 years old, and pulled a sharp knife
on hor threstening ta _cut hor ond soid thet she would kill her.
Phoge of us 2t the house stepped in and she backed off fronm
the argument. 2Shot nizht she porked her things and left in
hey car, X hzd a bicyele at home which she used to ride alod,
Buth and her brother ¥hillip come back o our house severcl
days iater in the evening pownding cn our door demending tkoe
bicycle; which vas mine, snd shouting 21l kinds of obscenities
a% me when I wouldn't glve it %o hor. “y mom, Tish leroy,
wess very i1l in bed &t the bime, end Ruth's brother ~hillip
vughed hie wiy vhrough the door deucnding o tdlk with hor.
I t01d nim she was sick but he weat into her rcom wnd accuscd
her of sberlinz Ruth's-check fron her job ot Hociende
Convolescent Hosaitel. Sho told him that we hed nothing of
Ruth®s ond hed Yo arguo with him vntil he finclly leofd, after
paking ‘..J.l kinds of threcténing remorks, like she would Yoot
.4t soon", he would"get ws" for taling this check, Iiter we
eaked the hospitel snd found that Ruth hed porgonally picked
up all of her checks, thot none had been sent in the moii,
g0 we couldn't posscibly have taken 2 check which sho received
efter leaving the house, &Ruth is sodistic and can".: leorn

Lov to stop lying. . .
it e Y E sl
Datea Juiy 29, 1977

Witness

FF-Qf é ""‘?6
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Goorgetovm), nms. = : . Affidavit s/ A
Cooperative Hogsublic of Guyema :

I, Carol Xerng y being duly sworn, declore:

s 1 . . RS » N

H;r natural sister, Buth Kerns, hos always beon very mean to me

all through our childhood togetiier. -She used to tic me up and
hit me with switches that would icave wolis nll over oy lege
and and eras, Her and my “recther Fhillip would gong up on me,

holdinu me doym %o spit in my foco, Ty mom would go out and

loave Ruth ot home to baby-sit with me. Rubth would leave me
alone in the house to mo out with her bayfriends, L wos juot

fen yeurs 0ld, Vhen I yos in the fifth grode Buth touzht po
how to Ilriss.. I.t0ld her I didn't want to bubt o heh

I.had to or else boys wouldn't like me. Thenihe’}’_@xld_l:u.,
B8 in ny wouth for a long time ond feel on me, hen hex

‘hoyfriends came over, who were much older thun sne vag

wovid have .me watch while they "practiced™ Tove making,

Ruth wsed o 2lways brag about sacking end her first cigerrettes

she had smoked in Sacramento. Ohe jime she put me in & rooca
alone with this boy and encourased us 1o have sex fogzejher.

We just vdlked, bub sho wanted to lmow everything we iid, She
wsed v staad in frent of the mizror amd juns up fal duwa

telling me how bozukiful he» brecgbs were and hoy usly wmine

Jwere, She mestsoed around with meny .suys bub she £0% »reznany

-from Daxmy Fietla and got an 2borition.’ She was supposed to ve

Eobin Wages bost friend 2% the time this happened. Rahin.

. D"n_’! w7ere soing 05C i o "ﬂ.c vaged to 2 into stores
b=
i Lo- 5

_' and steal ¢

.affair with Rev. Jdim Jomes, I have never even been sglone in.

:_S0me IO idih i iz tho most princinled verson 1

have ever aet, and it really ruraned me up when she said this,
Ruth has always been a very violent person. She used do sey

thet the only way to get rid of your cne.‘.‘:.es would bec to kill
then. She thouzght of kerself.as &.violent revolutionn wy outb

to cha.nge the world. .Zuth vwes a .very hardcors.person who

couldn't care loss about older people. Whon che worked 3t

Jdlacienda Comvalescent itve, 4tol che lofi ea vld crippled wim
it the both Tlone oAC SOIT OO murﬂre if he drovmed.

- Dated July 2¢, 1977

. \litnessed :
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Georgetown), sS. - .o Affidavit 8/

Cooperative Republic of'Guyanaf

L, ———Ga*é&—xerna——————-r being duly sworn, declare:

»

Jeanetée-xerns is my hatural sister., When she was in college in
Santa Rosa she asked Deborah Evans, one of the church's other
students, if it would be all right if she had sex with her husband.
She told Debbie she should be w1111ng to share him., Jeanette used
to alwayb tell me how awful men were and that I should hate them,
When I was 5 years old and my natural brather Phillip Kerns was -

11 or 12 years old he raped me. He did this on several occasions,
He told me never to tell anyone. Hg tryed to get me to have sex

" .with our dog when we lived in Sanger, California, Phillip used to.
get cats and throw them int& big bonfires. He used to tie cans to
their tails and light them on fire and enjoy watching them run and
scream. Philliﬁvused to have a paper route and whenever he wanted
m;ney he would go collect from the customers and spend it., He

-used to take me with him. BHe taught me how to hot-wire my grandpa's,
truck which he used to take several times. He told me when we

lived in ganger he wanted to kill me for telling on him, The only
reason he joined the army was so he could clear his record. He

had spent several years in boys homes and Sacramento Youth #uthority.
He was supposed to have gone to San Quentin but he escaped from the
.Youth Authority. He went AWAL from the army whlle he was stationed

in Germany.,. As far as I know he's still AWAL.

Qw’( L/U\ M

Dated July 29, 1977

W1tnessed-

Y%

( g
Bk T s il
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Georgetown), ss, : Affidavit s/

Cooperative Republic of Gﬁyana)

I, Maria Katsaris , being éuly sworn, declare:

Jeanette Kerns‘and I were both living in the church sponsored
dorms in Santa Rosa, This was in 1975, Jeanette was alwvays
talking about her lesbian experiences and fantasies and how much -
she hatéd men, One day she told us (myself and some of the other
students at the dorms) that she wbuld often masturbate with cucum-
be;s and carrots Qrapped in saran wrap. She got them out of the
refriéerator and returned them to the refrigerator., She found it
very funny that we would then eat the vegetables without knowing

it. -

~

s s -

-~ Dated July 29, 1977

Witnessed

FF-9- @-29
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Jonestown, Port Kaltuma ) Affidavit s/
Northwest District . ) -
Cooperative Republic of Guyana)

I, _ Christian leo Rozynko , being duly sworn, declare:

I know Wgyne Pietla, Mickey Tbuchette, Jin Cobb, Lena Flowers, Tom Podgorski, Terri
Pietla, and Ava Biddulph from personal experience while going to school at the Santa
iiosa Junior College. These people lived in the church-provided dormatories where I
also lived. I remember many instances where they spoke of revclutionary and terrorist
activities such as taking over Ukiah Cplifornia, a small town in Northern California.
They spoke ofien of violent acts, One time I remembexr they spoke of blowing up a
bridge. At other times I remember Wayne Pletla and Jim Cobb talking about how they
would like to shoot the president of the United States. Che Guevara in fact was

* Wayne Pietla's and Jim Cobb's personal idol. Aside from this they had anti-social

sexual habits. Jim Cobb who was married began having sexual relations with Kicky
Touchette, Tom Podgorski began having sexual relations with first Lena Flowers and
then Vera Ingram., Wayne Pletla then began having sexual relations with Lena Flowers.,
John Biddulph a close friend of theirs began having sexual relations with Terri Fietla.
Terri Pietla was at that time married to Wayne Pietla., These eight were changing
wives and husbands freely.

In addition, Jim Cobb was motivated one night at the Spnta Rosa Dormatories to
revealing his penis to the guys at the dorms.

*  Subsexibed to and sworn by me,
a commissionexr of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-9-8-30
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Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Northiest District ) -
Cooperative Republic of Guyana)

I Christian Leo Rozynko , being duly sworn, declare:
T know Wayne Pgetla, Mickey Touchette, Jim Cobb, Lgna Flowers, Tom Podgorski, Terri
Pletla, and Ava Biddulph from pexrsonal experience while going to school at the dbanta
Rosa Junior College. These people lived in the church-provided dormatories where I
also lived. I remember many 4nstances where they spoke of revolutionary and terrorist
activities such as taking over Ukiah Cplifornia, a small town in Korthern California.
They spoke often of violent acts, One time I remembexr they spoke of blowing up a
vridge. At other times I remember Wayne Pietla and Jim Cobb talking about how they
would 1ike to .shoot the president of the United States. Che Guevara in fact was
Wayne Pietla's and Jim Cobb's personal idol, Aside from this they had anti-social
sexual habits, Jim Cobb who was married began having sexual relations with lilcky
Touchette. Tom Podgorski began having sexual relations with first Lena Flowers and
then Vera Ingram, VWgyne Fletla then began having sexual relations with Lena Flowers.,
John Byddulph a close friend of theirs began having sexual relatlons with Terrl Fietla.
Terri Pletla was at that time married to Kayne Pietla, These eight were changing
wives and husbands freely. ’

In addition, Jim Cobb was motivated one night at the Santa Rosa Dormatories %o
revealing his penis to the guy: at the doxms,

Z Subscribed to and sworn by me,

a commissloner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witneased:

FF-6-B8—3/




Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss.
Cooperative Republic of Guyana)

I, __Jeffrey J. Carey s belng duly sworn, declares

I observed Jim Cobb taking his penis out of his pants and dancing on his
study desk in front of other males and boasting of his homosexuality, He
in fact seems obsessed with this sort of behavior, because on another
occasion he exposed his penis to an even larger group of males and bragged
about how small it was, He often spoke of wanting to kill the president
then, former president Nixon, and about espousing vidlent revolution.

Wayne Pletla an admitted child molester, also openly espouses violent
revolution, he says that his hero is Che Guevara, he even used to call him-
self Che, I waited outside while Mickey Touchette embezzled money from
Motel 6 in Santa Rosa, California. She also (Mickey Touchette) openly
espoused violent xrevolution,

Lena Pietla openly espoused violent revolution and the overthrow of the
U.S, government,

Subscribed to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-9-8- 22,




Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss,
Cooperative Republic of Guyana)

I, _Jeffrey J, Carey s being duly sworn, declare:

I observed Jim Cobb taking his penis out of his pants and dancing on his
study desk in front of other males and boasting of his homosexuality., He
in fact seems obsessed with this sort of behavior, because on another
occasion he exposed his penlis to an even larger group of males and bragged
about how small it was. He often spoke of wanting to kill the president
then, former president Nixon, and about espousing violent revolution.

Wayne Pietla an admitted child molester, also openly espouses violent
revolution, he says that his hero is Che Guevara, he even used to call him-
self Che. I walted outside while Mickey Touchette embezzled noney from
Hotel 6 in Santa Rosa, California. She also (Mickey Touchette) openly
espoused violent revolution,

Lena Pietla openly espoused violent revolution and the overthrow of the E
U.S. government,

Subscribed to and sworn by me,
a commissionexr of oaths for the . Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-9—8- 33




Jonestown, Port Kaituma )
Korth West District ) S8 Affidavit s/
Cooperative Republic of Guyana)

T, Thomas Kice, boing duly sworn, declare:

On labor day of 1973 Wayne Fletla asked me if he could borrow my 30~ 40
Craif rifle; he stated that he Was going on a camping trip and maybe

do some hunting, That was the last time I saw him for more than a year
and he has never returned the rifle, which is valued at over a thousand
dollars.

The sane day Wayne Pletla boxrowed my rifle, he cut my telephone line
and left, owing me two months' rent of §¥120.00.

I, Thomas Kice, swear the above statements are true and factual.

Dated: August 2, 1977

.
Subscribed to and sworn before me, a kitnessed:

Commissioner of Oaths for the Republic
of Guyana.

FF-4—-B-34




Jonestown, Port Kaltuma )
North Kest District ) =8 Affidavit s/
Cooperative Republic of Guyana)

I, Thomas Kice, being duly sworn, declare:

On labor day of 1973 bayne Fletla asked me if he could borrow my 30-' 40
Craif rifle; he stated that he was going on a camping trip and maybe

do some hunting. That was the last time I saw him for more than a year
and he has never returned the rifle, which is valued at over a thousand
dollars.

The same day Wayne Pietla borrowed my rifle, he cut my telephone line
and left, owing me two months' rent of $%120.00.

I, Thomas Kice, swear the above statements are true ard factual.

Dated: August 2, 1977

oubscribed to and sworn before me, a ¥itnessed:

Commissioner of Oaths for the Republic

of Guyana.

FF-9-8-3%




Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
North West Region ) s.s,
Cooperative Republic of Guyana) Charles Touchette and

doyce Touchette

I, Charles & Joyce Touchette , being duly sworn, declare:

On Labor Day weekend of 1973 Mickey Touchette told us that she wanted

$50 to purchase school supplies. lickey asked her mother to leave the
amount open so she could fill in the amount so she could be sure of having
enough money and she also sald that the amount would not exceed seventy-five
dollars. kickey took the check and fraudulently made the sum of the check
for three hundred dollars,

liickey Touchette disappeared from us until the following Thanksgiving
weekend; on the Friday night of that weekend we saw and spoke to lickey

at the Thrifty Drug Store in Ukiah, California and at this time we asked
Mickey for the money and she refused to pay it back to.us.

I swear the above statement is true and factual,

Subscribed to and sworn before me, a Dated: Auvgust 2, 1977
Commissioner of Oaths for the Republic Witnessed:
of Guyana.

FF-9—-g-36
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Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Nérth West Region ) 8.8,
Cooperative Republic of Guyana) Charles Touchette and

Joyce Touchsette

I, Charles & Joyce Touchette , being duly sworn, declare:

On Labor Day weekend of 1973 lidckey Touchette told us that she wanted

$50 to purchase school supplies. lNickey asked her mother to leave the
amount open 50 she could fill in the amount so she could be sure of having
enough money and she also said that the amount would not exceed seveaty-five
dollars. MNickey took the check and fraudulently made the sum of the check
for three hundred dollars.

Mickey Touohet:be disappeared from us until the following Thanksgiving
weekend; on the Friday night of that weekend we saw and spoke to Mickey

at the Thrifty Drug Store in Ukish, California and at this time we asked
tifckey for the money and she refused to pay it back to.us.

I swear the above statement is true and factual.

Subscribed to and sworn before me, a Dated: August 2, 1977
Commissioner of Oaths for the Republic Yitnessed:
of Guyana.

fF-9-8-27
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Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss,
Cooperative Republic of Guyana)

I, _Sharon Rose Cobb , being duly sworn, declare:

Janet Phillips and Faith Kice stole drugs and supplies from General
Hospital in Ukiah, California while they worked thexe as nurses.

Subscribed to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-9-3-38




Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
NHoxrthwest District) ss.
Cooperative Republic of Guyana)

I, _Sharon Rose Cobb s being duly sworn, declare:

Janet ¥1111ips and Faith Kice stole drugs and supplies from General
Hospital in Ukiah, Cglifornia while they worked there as nurses,

: Subscribed to and sworn by me,
N a comnmissioner of ocaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-9-8-39




Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss.,
Cooperative Republic of Guyana)

I, Sharon Rose Cobb , being duly sworn, declare:

Jim Cobb, Michey Touchette, Lena Fiowers, Wayne Pietla, Terry Pietla,

Tom Podgorski, Vera and John Biddulph planned to blow up a bridge in Ukiah
California approximately five years ago. The same people were .actively
'pa,rticipating in learning guerrilla warfare.

I heaxd Deanna Mertle say publicly that the only way she could enjoy sex
was if she heaxrd a child cry.

Subscxribed to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
REpublic of Guyana. Witnessed:

FF-G-8-40
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Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss,
Cooperative Republic of Guyana)

i, Sharon Rose Cobb , being duly sworn, declare:

Jim Cobb, Hichey Touchette, lena Flowers, Wayne Pietla, Terry Pyetla,
Tom Podgorski, Vera and sohn Biddulph planned to blow up a bridge in Ukiah

"California approximately five years ago. The same peopds wexe actively
‘participating in learning guerrilla waxfare.

I heard Deanttn Mertle &r publicly that the only way she could enjoy sex
was if she heaxd a child cry.

Subscribved to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
REpublic of Guyana. witnessed:

FE-9-6B-4/




Jonestown, Port Kaituma)
liorthwest District) ss.
Cooperative Republic of Guyana)

I, Stephanie Lynn Jones

Subscribed to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the
Republic of Guyana.

Affidavit

, being duly sworn, declare:

‘I heard Sandy Rozynko say she was golng to help fight a revolution against
-the U,S. government.

Dated August 5, 1977

Witnessed:

FF-9- B- 4>




Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss,
Cooperative Republic of Guyana)

I, Stephanle Iynn Jones » being duly sworn, declaret

‘I beatd Sandy Rozynko say she was goling to help fight a revolut'ion against
‘the U,S, government.

Subscribed to and sworn by me,
a commissionexr of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed: N
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Georgetowvn  ° ’ ; ss » . Affidavit of it
Cooperative Republic of Guyana

Anita Kelley

I, Anita Kelley, being duly sworn; declare:

-

. 1. " Deanna Mertle’stated that she was sexually atiracted
to Saridy Rozynko, a minor.

2., One night, Deanna Mertle called Peoples Temple in San
Francisco and stated that there were certain children in her

home that she no longer wanted there, and she brought them to
the -Temple -~ clothes and all -~ and left without speaking to

‘anyone about the care or welfare' of these children. Among the

c¢hildren she dropped off were three of her own: Linda Faye
Mertle, Steve Mertle, and Eddie Mertle. Deanna kept three
children at home: Sandy Rozynko, Diana Mertle, and Lillie
Vietor, a black teenager whom Deanna kept out of school at
the 1lth grade level and made her stay home and do the house-

. work and watch the youngest child, Daphene Mertle. ILillie

expressed resentment later-to me about this because the
white children in the home weré allowed to go to school, while

she was deprived of her education and made to serve the others.
. DLillie later 16Tt the Mertle household on her own after she »

became 18 years old.
3. Linda Mertle reported tdme that she observed. her dad,

Elmex MertléT having a sexual affair with Sandy Rozynko, who
was a minor. . R )

4, "Mike Kelley constantly used drugs -- anything he could
get hold of. He used to tell doctors that he couldn't sleep,
and he would persuade the doctor to give him narcotics for
fictious chronic headaches, and barbituates for sleep. Mike
then shared these drugs with others that he had persuaded to
take them with him. Mike also told me that he sexually molested
a 15 year old girl in Los Angeles. He was 28 at the time.

5.' Jim Cobb, Terri Cobb, and Vayne Pietla'ﬁmposed strict
rules and heavy mental stress on the other students in the dorms
provided for students being sponsored in college by Peoples Temple.
Yet they took special exceptions for themselves, excusing it be-
cause they were in “leadership,* in the Temple. Not only did'they
berate light-skinned people to get them to degrade themselves,
but they also harasseu the black people to get khem to express

racism.
RlCbtaluteald
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Affidavit o/

Georgetovm), so,

Gooperativo Republic of Guyana)

\ 1 * v 4

I, Comal Korng s .being duly sworn, decleres

\ S . . .3 [ f
I wes & house guest ot the Hertles for a fow weelks during the
swmmer vacation »f school, I vwas about fourteen years old., I
Jmocked on the door cnd wos dold to ccme in, Eluer iiertlo
wag gbonding there comaletely nude, I wos esboraosed and
started to walk oubt of the room. I was told not to go, thad
it never dbulhcred ony of the other pirls, meaning his owm two

-deughters, I still walked out since I wes not roiced this

vay. I vas real.young and it made me feel real bod.

, Gorsl Yormn
. ) : Deted July 29, 1977

. ] ’ © Witneseeds, .

LAY « . o .

FF -q—.e -€

[
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Georgetown), ss, - LT " . Affidavit s/

Cocperative Republic of Guyana)

I, _Laura Johnston , being duly sworn, declare,

AY
Mertles - I remember hearing Deanna Mertle state that she got sexual
e e —— - L

pleasure 'when she heard children screaming from pain .

- I"remember seeing Elmer Mertle lying under the bus while on one of

the Pe T ips with'his two teen-age daughters

Linda and Diane. When someone else got under the bus to sleep he

physically threw them out of the compartment (I think Joe Wilson) .
Rick Cordell - When I was new to Peobles Temple and suicidal after
messing myself up physically and mentally on drugs, Rick purposely
tried to set up a sexual relationship, even though he was married

and. had many children,

Jack Arnold Beam - During my first 6 months living in p:ec’iwocui

Valley I w;s very confused from my preceeding exgeriences with

d}ugs. After specifically being exhorted by Rev, Jim Jones not to
pursue me because of my emotional state - Jack Arnold Beam was in-
volved with me and as a result I had oral sex with him in a truck

in front of his house. He was 7 or 8 years my senior but took
advantage of me when I was near suicide and very unstable emotionally,

Jack Arnold has initiated a sexual relationship with 2 minor girls

at least -~ Mable Cordell and his wife, Cindy Ponts (Beam) though

he was at least 10 years their senior. He often talked about how
he was very grateful that Pastor Jones had helped get him off of

drugs and into a productive life, Tien, again, when he was

. leaving the Peoples *cmple Community his ethics again wnshed out’

ayd he beat his foster child cruellf.

(7/ QAN @r[ww'm

Dated July 29/ 1977

.’
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Goorgetown), S8 . Affidovit s/ T
Cooperative Ropublic of Cuyzna)

. v [ L A ’ . . L
1y Shendi: 0liver , . being duly sworn, decclarc:

LA SRS . A v ~. ’ PR LECE ] N
iicki Touchette stw‘ted that she worked in the offering roon,
which wostrue. I, Shunde Oliver, also worked in the olffering

. room &t that.time.' She said we siovld write the count of the

offering .on &,picce ~f paper cnd send it up to the Fagtor, Thug
ptetement, is not true. We never, ever wrote the count dovn.
We'd send ‘one person usu.lly .the scme gerson to tell the count.

" ¢an't ever recall mick:. toking the count tc him. Then uglin

Pestor Jones doesn't s«.y how: much.the count is, juct mikes «n

. appeal when necessarys « ., , . .» NP ‘.

i X

Hy sistor, Si 1v:.... Unshgv', called me londey evening July 25%h

.shs $old me thzt she hzd been harassed on her job cmad .r‘nuei to
Ynow how the Iiertles' .knew,.here she worked. She soid, Jdious

. :dertle, dert lertle, linde dertle, end M

v

A

.t

o her trying to make her come to fheir side, Since che.was a
former member end left the church. They su=ic they wore trying
%o ‘recrnit everyone poscsible. They %0ld her cboubt bed .,mgs,
fake exlings and €ll.serised things she aotated. She svid thcy

Yemt

Joffered hep @oieciion, if she 3y Jimn Jones hod parsontlly bheat

. ané tcrturca.peopl'e. Zhey worned her tl;-..t $ic tensle woulld have
. Violence therc., She scid sho didn'® know if they mexat & boob

0% .ohooting? Mxey clso stoted that they were gcmw_nr lurger in
size.ond knew so much about the ‘traple then she can imasine,
Silvie no longer wonted her son’ thewre ot .the te- -le, .not bec:iuse
of Jdim Jones but because they ..oid “"yiolence will be donc to the
temple" (those .are hexr words). She told them she di&n want

+te get involved. She .also szid " sho dian't le ve “tha tem sle

for the recsons they .were telling hexe She 1- £t only for personal

reasons. Y R 3 U B R R

e J’ : S \g/wu&»'/‘( %W

Dated July 29, 1ST7
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Jonestown, Fort Kaituma affidavit s/

Horth vest Region

Cooperative Bepublic of Guyana Ley by 1T
) I, Lemuel T, Grubbs II, being duly sworn, Qeclare?

Stephen liertle stole the following items from Feoples Temple
Christian Church: 1) Sony 4-track reel to reel tape recorder,
2) One AC-DC iiylti-step voltage converter, 3) Four speakers with
L.pads and volume potentiometers.

Subscribed to and sworn
by me, a Commissioner of

Caths for the Republic Dated -ugust 5, 1977
of Guyana.
Vitnessed:

Fr-q-6-99




donestovm, Fort Keitume affidavit s/

liorth west Region

Cooperative Republic of Guyana Lew 2 g I
I, Zewupel %, Grubhg IT, being duly sworn, declare?

Stephen nertle stole the following iteus from reoxles Tem>le
Christian Churca: 1) Sony 4-track reel to reel tave recorder,
“2) Une a¢—uC .ulti-step voltege converter, 3) Four speakers with
L—paﬁs and volume potentiometers.

dubgcribed to and sworn
by me, a Commissioner of
Caths for the Republic Joted =ugust 5, 1877
of Guyana.

Witnessed:

FF-9-8-5D




Georgetown )s s Affidavit s/
Cooperative Republic of Guyana) Paula Adanms

SHRRALLGL, 0 i it

I, Paula Adans » belng duly sworn, declare:

From the time I entered into the Santa Rosa Junior College (Peoples Temple
sponsored) dormitories, I came under the viciousness of the so-called leadership

of the dormitories: Jim Cobdb, Terri Cobb, Wayne Pletla, and Texrri Cobb's protege

Hyself, along with several others, were new in Feoples Temple.
We were screanmed

T s,

e

Hickey Touchette,
¥e were kept-up-night after night by these people for counselling,

at and called "honkies"” or "uncle toms” or "aunt janes" 21l night because we:wexe
Texri Cobb got one of the girls so incited in revolutionary

LI TN

not revolutionary.
RS
fervor that she play-acted out a scene where she was,demonstrating what she would

do to me if I betrayed and pretended to hold 2 gun to my head and pulled the trigger.
If we defended ourselves when being "confronted”, as they called it, we would have

to stand up in the middle of the room for hours usually until daybreak or until we
¥hen different ones of us

~g§ e ¥ R Wy

confessed to being a honkie or uncle tom or aunt jane,
started reacting to this texrorism and fascist dictatorship, we were told that Jim

Jones knew everything that went on, which was absolutely untrue we found out later,
They threw Jim Jones® name around whenever they wanted to throw in some inhumane

¥e were told that we would get into a lot of trouble if we went to Jim Jones
I would have

PrINr
P

: rule.
about this because it showed that we didn't trust him (Jim Jones).

N left 4f I hadn't gone to church sexvices during the weekends and midweek because
I would see that Jim Jones was a sensitive compassionate man who preached about

E egalitarian 1living, am} that concern for others was the assence of living., This
) was not the same Jim Jones that Jim Cobb, Terri Cobb, and ¥Wayne Pietla showed me,
and I would return to the dormitories confused and yet terrified at what new mental
torture we would be put through in our all night meetings.

The all night meetings usually centered around someone being confronted about
something as insidious as one of the more studious persons not helping out one of
the leadership on a test by cheating for them, They told us to steal also, because

1o steal from the system wasn't bad,
Nickey Touchette was a popularity climber., She always liked to be noticed, but
she was a nothing at the dorms until she started on an active lesbian course by having
Terrl Cobb, who was married to Wayne Pitla, always liked

i an affalr vith Terrl Cobdb,
to break in new females at the dorms, Terri Cobb and Mickey Touchette had their
affair for months and even continued it aftex Mickey Touchette started an affair with
Jim 0_Vj time married to Sharon, dJim Cobd had no more than gotten
married than he started screwing Nickey Touchette and tried to get me to screw him too.

B T RS Mk P A T S A £ 73
. RIS @W&:W)% X 3¢ s Qg e PREZ 1Y

)
.

% s ZRE Tl bt AL

Jin Cobb took me t0 a park on our way home from School just to look at the ducks. This
occurred after Sharon and he had just gotten married, He pulled me over and started

— kissing me and trying to feel my breasts. I protested that this wasn't what I wanted,
= but he insisted that this was how "comrades™ got to know each other, Jim Cobb always

:"picked females with blonde halr and bdlue eyes and called everyone a racist if they

didn't bend to his will.
Guerriila training became a major emphasis on the college students, ¥e were
being trained for the revolution that we were going to start, Wayne Pietla would

dress up like Che Guevarra and shout revOIuLiONATY Siogans such as, ''lraitors never

Pttt
live", "we'll kill anyone who betrays the revolution”, "then end justifies the means”,

and he was always_saying, "I am a col st." Y¥e didn't even know what they were

talking about,,btut if we didn't want an 21l night session in the middle of the flgor
FE-G- B8-5)

<




Affidavit s /
Fauls Adans

being screamed at, we had to go along with 1it. ¥e were drilled in Jeadership
skills in guerrilla warfare; night runs and marches were taken in empty fields to

‘ test our ability in doing invasion maneyves, On one hike that we took, wewere
Yeing trained in guerrilla fighting and also in abilitles to take on leadership
responsibilities. Jim Cobb was in charge and beat a girl with a stick because
she became too exhausted to keep up with the whole group.

Our meetings in the dorms were not without violence being inflicted on
soueone who disagreed with the way the fascist regime was ruling theré in the doxms.
A gir) was slapped up against the wall by someone who was caught up in “the emotlion
of grovigg that she was not g coyaxd, gnd that she supported the dormitory leadexs.
Racial enimosity was encouraged as a means of controlling the people at the
dorms. The dark complected people were called Uncle Toms or Aunt Janes if they
did not cell light complected people "honkies" and keep animosity stirred up. The
ligh{: complected people were never allowed to sit on the chairs or couches if there

was even one person who was Black who did not have a seat. Light complected persons
were never allowed to sit in the front seat of a car unless thexre was no cholce.
The reason this continued for so many months was because of the long distance

~ —

between the church and our school dormit (‘
\_) é ’%d/b-—_;_

Dated: July 29, 1977

Wintessed: 3
¥ < -
S et - ‘/74‘

— A

FF-9-B-52




Georsetom) ss. Affidavit o/
Cconcrciive Republic of Guyazns

i, Hichelle Torchette s being Guly ocworn, decl.res

idckey fouchetie is my noturcl sister. vhen I wis between
the «ge of eiskt nd eleven, I wow loging on oy bod .l

aickzey cune in oné violently throw herseld and o Liii.w

I gasped te got my bresthe, fishiing tawing
to get vwoy. vhen che iifted the pillew from xy foce phe
wes leushing hystericzlly, Ly face hed turmed bluve frox

lack of ormygeny I wac shoking drying to get oy brecth,

sdckey Touchetie sbole $100.09 from our parends in Se sciber
Seped dJuly 20, D77
Witnesseds: R
., / /2 .
. //7,( 4/ wis
R AR PR R i e
) o )

FF-9-8-53




Jdonestowm, *ort Kaituma affidavit s/

North vWest Region

Cooperative Republic of Guyana Chrigtine 8,3, Bates
I, Chrigtine BE,i, Bateg, being duly sworn, declare:

In 1972 I was living with Sallie Stapleton at 150 Evans Street,
Uxiah, California., Her daughter, Iillie Joe Carr visited her that
week, I had $585.85 in my room. I went to the kitchen and when I

‘came to my room Lillie Joe was in there, and she ruched out right

away and left the house and szid she had to go o town, ihen I
lookéd in my bag, the money was gone. When her mother came, I told
her the money was missing. Her reply was that Iillie Joe hes i%.
Lillie Joe had gone to town, and bought lots of new clothesl She
went in her rowm and looked in Lillie Jdoe's suitcase axd found
only #200. Iillie Joe ceme to me crying end said she needed a new
coat.

Subseribed ‘to and sworn
by me, a Commissioner of
Ozths for the Rewmublic Dated ~ugust 5, 1577
of Guyana.

Witnessed:

FF-4-8-SY




Jonestown, rort Keitusa affidavit s/
liorth vest degion
Cooperative Republic of Guyana Shrigtine #,.-, Bates

X, Yhristine ..., Bejeg, being duly sworn, declore:

In 1972 I was living with Sallie Stapleton at 150 dvons Strect,
Uxish, C2lifornia. Her deughter, billie Jdoe Carr visited her thot
week, I had 9585.85 in my room. I went to the kitchen and when I
ceme to my rocm Lillie Joe wes in there, =nd she ruched out rizht
away and left the house and said she had to go to towm. when I
looked in ny beg, the woney was gone., «hen her .iother c.. e, I %eld
her the money was missing. Her reply was thot killie Jdoe hos it,
Lillie doe had gone to towvn, and bouzht lots of new clothes, whe
went in her ro m ond locked in iillie doe's suiteose 2:d found
only ¥200. Lillie Joe came to me crying amd suid she needed < new
coat.

Subscribed to end sworn
by me, & Vom:iissioner of
Loths for the de ublic vated ~usust 5, 1877

of Guyena.,

ditnesseds

FF-9-8-53
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Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Northwest District )
Cooperative Republic of Guyana )

I, Millie Cunningham , being duly sworn, declare:

I wd to stay at Birdie lMarable's from 7Al until 2P twice a week for free. These
are things I observed: the patients would beg me to clean them up. I spent all the
tipe doing laundry and cleaning up.

Janie Brown--she couldn't get up at all, her legs and feet wexe swollen so badly, she
had bed sores out of control, just from the filth. Then she had her leg amputated
(her right leg) for diabetes, but the Doctor said that she didn't keep it clean.

" Ella Mae Hoskins--Birdie turned Ella Mae against everybody, she'd cook pies and fill

the patients up on sweets, Ella was diabetic and the diet wasn't followed at all, She
later had to have her leg amputated too, Ella wanted to move, and even told member
Robert Johnson once on the street that she wanted to move out badly, but Birdie wouldn't
hear of it.

Bjrdie lied about turning over all the money to Peoples Temple. She never did that.

Victoria--Birdie finally brainwashed Victoria not to even let her great niece Velma
Darnes visit her, Velma being a member of Peoples Temple.

Mother LaTourneau--Birdie took alot of money fram her, and took her car too. She
treated her like a dog.

Subscribed to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-9-@ - 5¢C




Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Northwest District )
Cooperative Republic of Guyana)

I, Millie Cunningham » being duly sworn, declare:

I d to stay at Birdie NMarable's from 7AN until 2PN twice a week for free, These
are things I observed: the patients would beg me to clean them up. I spent all the
time doing laundry and cleaning up,

Janile Brown--she couldn't get up at all, her legs and feet were swollen so badly, she
had bed sores out of control, just from the f£ilth., Then she had her leg amputated
(her right leg) for diabetes, but the Doctor said that she didn't keep 1t clean.

Ella Mae Hoskins--Birdie turned Ella Mae against everybody, she'd cook pies and £ill

the patients up on sweets, Ella was diabetic and the dliet wasn't followed at all, She
later had to have her leg amputated too. Ella wanted to move, and even told member
Robext Johnson once on the street that she wanted to move out badly, but Birdie wouldn't
hear of it,

Birdie 1ied about turning over all the money to Peoples Temple. She never did that,

Victoria--Birdie finally brainwashed Victoria not to even let her great niece Velma
Darnes visit hexr. Velma being a member of Peoples Temple.

Mother LaTourmeau--Birdie took alot of money fram her, and took her car too. She
treated her like a dog.

Subseribed to and sworn by me,
a comnmissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-6-8-$9




Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Northwest District )
Cooperative Republic of Guyana)

I, Laurs Johnston s being duly sworn, declare:

Birdie Marable: Janey Brown ;ias a diabetic patient at Birdie's, Birdie used to do
the manicuring of the patients to get their money, and she cut Janey knowing that she
was dlabetic and couldn't afford to have her skin cut. The cut was infected, and
then turned to gangreen before Birdie did anything about it. Janey was first taken
to Hillside Hospital, where 1 remember the nursing staff saying the infection was due
to unclean linens and lack of proper care,

Victoria was also a patient at Birdle's, Ohe is Velma Darnmes' great aunt., Velma
has something to say about the poor care that Birdie gave Victoria, who was crippled.
As I recall, Velma said that the place wasn't kept 6léan and that birdie didn't try
to meet Victoria‘'s diet for her condition,

Someone else in the house was disbetic, but Birdie still gave the pexson the same
diet as others, against the doctor's ordexrs. I've forgotten which patient that applied
to.

Birdie also tried to run down one of the high school students -- I think it might have
been Pam Bradshaw, but I'm not sure.

Subscribed tc and sworn by me,
a commissioner of ocaths for the Dated Auvgust 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-4-B-5F




Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Northwest District )
Cooperative Republic of Guyana)

,

I, Laura Johnston ,» being duly sworm, declare:

Birdie Marable: Janey Brown was a diabetic patient at Birdie's, Birdie used to do
the manicuring of the patients to get their money, and she cut Janey I(nowing that she
was diabetic and couldn't afford to have her skin cut. The cut was infected, and
then turned to gangreen before Birdie did anything about it. Janey was first taken
to Hillside Hospital, whexe I remember the nursing staff saying the infection was due
to unclean linens and lack of proper care.

Victoria was also a patient at Birdie's, She is Velma Darnes' great aunt. Velma
has something to say about the poor care that Birdie gave Victoria, who was crippled.
As I recall, Velma said that the place wasn't kept clean and that Birdie didn't try
to meet Victoria's diet for her condition.

Someone else in the house was diabetic, but Birdie stlll gave the person the same
diet as others, against the doctor's orders. I've forgotten which patient that applied
to.

Birdie also tried to run down one of the high school students -- I think it might have
been Pam Bradshaw, but I'm not sure.

Subscribed to and sworn by mne,
a commissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnesseds:

FF-9-8-59
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Georgetown), sa. Affidavit s/

Cooperative Republic of Guyaha)

I, _Robert Johnson , being Suly sworn, declare:

[
I previously worked for Birdie Marable in 1974 and 1975 helping
with the patients in the care home and with chores around the

home. I know how‘she refused to give allowance to oné of her

patients Ella Mae Hoskins, Birdie would keep ella Mae's money

herself,

I know Birdie had money in the bank ond different times

I wos with Pirdie when she would buy clothes, and whatever

foods,

she wanted. Birdie drank constantly when I would go by in tte

morning and at night whe.s it was time for the patients to go to
bed Birdie would be drunk, . -

“#pother Lady “nnie Washington was a patient of ?irdiejs. Snnie

did not receive proper medical care, Birdie Marable. did not: take

her to the doctor when she needed to go.
-~ .

:ake care of any of the-patients like ‘they needed to be,

Y

One fact is that she did
not She

_did not change bedding on time, Birdie talked rough to her patients, .

espebially when she was drunk.,

when Birdie's husband came to visit she put him in a small cabin at

Sge: would whip him with her fists and one
time she hurt him bad enough to send him to the hospital,

the back of the house.

Birdie told me she had $300.0J from iirs, LeTournenu, another patient

which she borrowed to get an abortion, I'm fairly certain she

never paid Mrs, Le Tourneau back,

[T PR

A man lived at-the care home who was Birdie's boyfriend. She said

she wanted to marry him except she was already-married, He used to

beat her up when the patients were present. -

. dnother lady, Velma Darnes, had an aunt who was a bed poticent at

Birdie Marable's, Birdie let this patient stay wet and dirty, Birdie

took money from her, This lady wanted to leave Birdie butl Biraie

fﬂ/g ;%

- . Dated July 1977
. Wi tno ss (‘
’)-ﬁ

oo . / /i
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refused to lct the woman leave.
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Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Northwest District )
Cooperative Republic of Guyana)

I, Exia Marie Duckett s being duly sworn, declare:

David Wise in the process of inserting foreign components into the thixd floor office
telephone systems of the San Francisco, California Peoples Temple church's phones.

This happened to be during the first paxt of the second service on Sur.zday evening. I
was on-security on the roof ledge overlooking the back parking lot of the church at
about 6"30FH when I obsexved David walking down Fillmore Street in the direction coming
toward the church. I thought to myself what is a white man walking through the Fillmore
on Sunday evening - there were no stores open in the direction he was coming from. So
it seemed beyond me why he was on the dangerous streets with no purpose in mind but
walking, He did say, when asked, that he was coming from the store! In summary, David
Wise bugged the Temple phones on the third floor of our church and was observad in the
process,

Subscribed to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-§-8-60




Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
Northwest District )
Cooperative Rermublic of Guyans)

I, Exia tiarie Duckett s being duly sworn, declare:

David W8se in the process of inserting foreign components into the third floor office
telephone systems of the San Francisco, Califoxnia Peoples Temple church's phones.

This happened to be during the first part of the second sexrvice on Sunday evening., I
was on security on the xoof ledge overlooking the back parking lot of the church at
about 6"30Pti when I observed David walking down Fillmore Street in the direction coming
toward. the church, I thought to myself what is a white man walking through the Fillmore
on Sunéay evening - there were no stores open in the direction he was coming from., So
it seemed beyond me why he was on the dangerous streets with no purpose in mind but
valking, He did say, when asked, that he was coming from the store! In summary, David
#ise bugged the Tempie phones on the third floor of our church and was observed in the
process,

Subscribed to and sworn by me,
a conmissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-6-8-€1
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Georgetown), ss.

Cooperative Republic of Gﬁyana)

I, Anita Kelley

Affidavit s/

, being duly sworn, declarer

Elsie Victoria Moore - Tommy Ijames her son was living with me

during the summer of 1976,

Tommy went home to spend some time

with Vicky. When he came back, Thomas told me that he walked

into a room and witnessed his mother sexually molesting his

younger brother,

Dated July 29, 1977

Witnessed:

=iy,

PECLERT
PN

Qeofrede 2Ty Nl e g doadaviie
' Goacradewss Guvana, Sdiia Jimercs

FF-G-B~-62
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Georgetown), as. - ) Affidavit s/ .
Cooperative Republic of Guyana) -

I, __Anita Kelley » Jbeing' duly sworn, declare:

"Mike Kelley - I was married to him from June 1970 to Oct. 1974,

June 1975, our divorce was finalized. During that time, Mike
stole items such as office supplies, a micrometer, a warning
horn and electrical supplies from the MNasonite Corporation vhere
he worked. Wike left home one day and did not return for two
w2eks. When he did return, he could talk of nothing else but
the homosexual relationships and experiences he had while he .
was gone. During the time that we were married, iiike had a rela-
tionship (sexual) with another man, he told me about it and at the
same time encouraged me to have a relationship with another
woman, which I did not want. During the early part of 1974 I
suspected that Mike was having another sexual relationship with
a co-worker at Georgia Pacific, where he was then working, although
he denied it. 1In the summer of 1974, Mike began sleeping with a
woman who wag almost twice my age. Consequently I left him and
he moved in with Rose Gieg. : ’
During the iime that I was married to Mike, he told me that

I wag warped emotionally because I did not-like certain sexual
positions with him, and because I disliked oral sex.

. During the last month that I was with Mike, I did not have a
job, and was totally dependent on him, yet he refused to give me
any money for groceries, gas, or laundry. ’

C A 0.
- . : Dated July 29.‘19‘?
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Jonestown, Port Kaituma ) Affidavit s/
North West Region ) s.8.

Cooperative Republic of Guyana) Ellen DuPont
I, Ellen DuPont , being duly sworn, declare:

Last week Ruth Kerns, my daughter, went to the San Francisco
District Attorney's Office to make a statement against Jim Jones
and Peoples Temple. She stated that at the age of 13 she was
taken away from her mother and forced to live with other people.
This was stated over T.V. Channel 9. She had told me on the
telephone that this was the case and I told her that she knew
this wasn't true, that she didn't want to live with me but had
wanted to live with Houstons and Jack Beams. She was allowed
to live where she wanted.
Refore leaving the church, Ruth had sex with Danny Pietla and
Paul Flowers. She asked Danny to have sex with her and she ad-
mitted thisto me. She ran away her last year of high school to
see her Dad and then ran away from there. She was on drugs and
lived with a guy on heroin. She joined a Jesus freak group whose
headquarters are in Eureka and was kicked out of that group for
being “immoral." She got pregnant by one of Jeanettes®' husbands'
friends and had an abortion. She is now supposed to get married
next month to some guy. When Ruth called me last week, I asked
to please not try to hurt us anymore. She said she doesn't want
40 "hurt® us - that she wants to help "save" a lot of people from
Jim. She said, "You think Jim is God don't you?" I replied,
"You know that's a damned lie, we don't believe Jim is God. He
teaches us to believe in the God within us." She argued with me.
Ruth told Channel 9 that she was in her second year of nursing
at Davis. But she told me that she was working as a nurse's aide
and would be going back to school next year.

Ruth was on drugs before we joined Feoples Temple. Jeanette
said she was on drugs when she got pregnant.

Subscribed to and sworn by me,

a Commissioner of Oaths for the Dated August 2, 1977

Cooperative Republic of Guyana. -
Witnessed:

FF-9-8-&4




Georgetown), ss, - . Affidavit s/

. Cooperative Republic of Buyana)

N ~

¢ I, Laura Johnston , being duly sworn, declare:

Liz Forman- she told me numerous éimes about how she used to be

so sick, she couldn'; hold a job down. She relied on her relatives
fé; money to live on and slept 12-16 hours a day just to escape,
She ofFen said that she felt healthy physically and mentally -since
coming to Peoples Templé. ‘With her pérsonality - deviations and
idiosyncracies - only a tolerant group would have been able-to

work with her, When sﬁe first came, her life was palm reading

and star gazing., She couldn't deal with reality and just about -
went into hysterics over the thought'of poisoning, or anything not
immaculate, Her sexual hangups carried oGer through?ﬁt her person-

ality and her hypochondria,

Dated July 20, 1977

R F('_"-j 9-8 —65—
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Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss.
Cooperative Repudlic of Guyana)

I, Russell DeApndrea Haton _, being duly sworn, declare:

In May of 1976, Paul Flowexs put a letter opener to my throat and told me
he would kill me,

Subscribed to and sworn by me,
a commissioner of oaths for the Dyted August 5, 1977
Republic of Guyana. Witnessed:

FF-9-8-66
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Jonestown, Port Kaituma) Affidavit s/
Northwest District) ss.
Cooperative Republic of Guyana)

I, Russell DeApdrea Maton , being duly sworn, declare:

In May of 1976, Paul Flowers put a letiex opener to my throat and told me
he would kill me.

Subscribed to and sworn by me,
a comnissioner of oaths for the Dated August 5, 1977
Rgpublic of Guyana. Witnessed:

FF-G-8-6
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- Georgetown) ss, RS Affidavit s/
l - Cooperatlve Republlc of Guyana ) :
; <
I, Rita J, Tupper » being duly sworn, declare:

. I used to know David and Domna Conn, and I was formerly married

" to Iawrence Tupper. David Conn used o live with Zlmer and
Zoe Fertle ond their family's, They. -pooled all of their monies
end lived communally in E1 Solrante, Ca. with several others.
David Conn used %o see Donna Black (Comn) while hé was still
married to his wife Iris, Devid Conn and Zoe Mertle had a
sexual relationship while they were both still merried. Donna
Biack (Comn) nad sex with Elmer mertle, while he was still
married to %oe. Donna Conn hed sex with Lawrence Tuvper while
he was still married. This took place in Domnz's home on
several occasions. The Comn's used to go to ali night meetings
with the hertles, vhere & lot of drinking took place. Palrlng
off occurred after the meetings. Stripping took place on
occasion. Domna Conn used to call Hp, Lawrence Pupper up alot

at his home and often late at night.

Dated July 29, 1977

Vitnessed:

AL Lyt
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